

Rechargez vos appareils mobiles sans fil!
Charge your mobile devices wireless!



QInside®

Via Alfred-Ammon 16
I-39042 Bressanone

Tel. +39 0472 833 944
Fax +39 0472 833 943

info@qinside.biz
www.qinside.biz

Invisible wireless power charging
Recharge batterie sans fil

Your QInside Partner/Votre partenaire QInside:



www.qinside.biz

QInside®
Invisible wireless power charging

Use **today** tomorrow's
technology!
La **technologie** de demain
à portée **de main!**



Qi

Wireless Power Standard

Energie standard sans fil

Qi (pronounced chee) is a standard interface for wireless transfer of electric power on short distances. Qi creates interoperability between the device sending power (charging station, power transmitter) and the device receiving it.

Using the Qi standard enables you to charge your electronic devices through magnetic induction by approaching them toward the power transmitter.

Qi (prononciation chi) est une interface standard pour le transfert sans fil d'énergie électrique sur de courtes distances. Qi génère une interoperabilité entre un appareil fournissant de l'énergie (station de chargement, émetteur électrique) et un autre qui reçoit l'énergie (appareil portable, récepteur de courant).

Grâce au standard Qi, les appareils électroniques à batteries se rechargent en les rapprochant de l'émetteur électrique.

Application field/Exemple d'application:



Qi Inside stands for a Qi compatible charging station for electronic mobile devices which can be integrated as a hidden element in the furniture.

- Easy integration
- Usable by any wood products manufacturer
- No specific knowledge needed
- Plug & Play
- Retrofittable at any time
- No degrading radiation

Fields of applications:

- Office furniture and equipment
- Hotel furniture
- Private households
- Etc...

Qi Inside est un socle de chargement compatible Qi non visible à intégrer dans le mobilier pour appareils électroniques mobiles.

- Intégration facile
- Installation possible par toute entreprise spécialisée dans le travail du bois
- Aucune connaissance spéciale nécessaire
- Plug & Play
- Montage ultérieur possible
- Aucune radiation nuisible

Domaines d'utilisation:

- Mobilier et équipements de bureau
- Equipements pour hotels, pour le privé
- Etc...